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§ 1 
Val av justerare och godkännande av dagordning  

Beslut  
1. Petter Martinsson (S) och Petra Gardos Ek (M) får i uppdrag 

att justera dagens protokoll. 
2. Protokollet justeras tisdagen den 26 mars 2024. 
3. Dagordningen godkänns. 
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§ 2 
Information från stadsdelsdirektören till sammanträden 
med Norra innerstadens stadsdelsnämnd år 2024  
NI 2024/2 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsdirektörens information till sammanträdet den 21 mars 
2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/2-5 Information från stadsdelsdirektören till 
sammanträdet den 21 mars 2024 
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§ 3 
Balanslista över inkomna medborgarförslag till Norra 
innerstadens stadsdelsnämnd år 2024  
NI 2024/4 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd beslutar att det inkomna 
medborgarförslaget ska hanteras i enlighet med förvaltningens 
förslag. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett nytt medborgarförslag som rör Norra innerstadens 
stadsdelsnämnds ansvarsområde har inkommit till 
stadsdelsnämnden sedan den senaste redovisningen på 
sammanträdet den 22 februari 2024. Förvaltningen föreslår att 
stadsdelsnämnden överlämnar medborgarförslaget till förvaltningen 
för beredning. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/4-6 Balanslista över inkomna medborgarförslag 
mars 

 NI 2024/4-5 Bilaga 1. Medborgarförslag om båtar i Asplunds 
damm (webbversion) 
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§ 4 
Revidering av Norra innerstadens stadsdelsnämnds 
delegationsordning år 2024  
NI 2024/40 
 

Beslut  
1. Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förslag till 

reviderad delegationsordning. 
2. Den reviderade delegationsordningen gäller från och med 

den 1 april 2024. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt kommunallagen (6 kap. 37 §) har en nämnd möjlighet att 
delegera sin beslutanderätt till presidiet, ett utskott, till en ledamot 
eller ersättare i nämnden, eller till en anställd i kommunen (7 kap. 
5-8 §§). Delegationerna sammanställs i en delegationsordning. 
Förvaltningen har tagit fram ett förslag på en reviderad 
delegationsordning som nämnden föreslås godkänna. Den nya 
delegationsordningen föreslås börja gälla från och med den 1 april 
2024. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/40-1 Revidering av Norra innerstadens 
stadsdelsnämnds delegationsordning 

 NI 2024/40-2 Bilaga 1. Förslag till reviderad 
delegationsordning för Norra innerstadens stadsdelsnämnd 
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§ 5 
Förordnanden enligt lag om placering av barn i skyddat 
boende  
NI 2024/366 
 

Beslut  
1. Norra innerstadens stadsdelsnämnd förordnar vid sidan om 
stadsdelsnämndens ordförande Petter Martinsson (S) även vice 
ordförande i stadsdelsnämnden Petra Gardos Ek (M), ordförande i 
sociala delegationen Noor Karim Löfgren (S), vice ordförande i 
sociala delegationen Magnus Granat (M) samt ledamoten i sociala 
delegationen Tomas Dillén (V) rätten att fatta beslut i följande fall, 
om nämndens beslut inte kan avvaktas: 
  

 Beslut om omedelbar insats i form av skyddat boende enligt 
4 kap. 1 § lag om placering av barn i skyddat boende, 

 Beslut om var barnet ska placeras och hur insatsen skyddat 
boende i övrigt ska genomföras enligt 5 kap. 1 § lag om 
placering av barn i skyddat boende, 

 Beslut om hemlighållande av vistelseort enligt 5 kap. 4 § lag 
om placering av barn i skyddat boende, 

 Beslut om umgängesbegränsning/umgängesförbud enligt 5 
kap. 4 § lag om placering av barn i skyddat boende, 

 Beslut att begära biträde av Polismyndigheten för att 
genomföra beslut om skyddat boende eller om en omedelbar 
sådan insats enligt 8 kap. 7 § i lag om placering av barn i 
skyddat boende. 

  
2. Norra innerstadens stadsdelsnämnd förordnar nedan nämnda 
tjänstepersoner på Norra innerstadens stadsdelsförvaltning rätten att 
besluta om att begära biträde av Polismyndigheten för att 
genomföra beslut om skyddat boende eller om en omedelbar sådan 
insats, enligt 8 kap. 7 § i lag om placering av barn i skyddat boende, 
inom nämndens eget ansvarsområde: 
 
 
Stina Löfström, Christina Svanberg, Christina Von Zweigbergk, 
Catarina Carpelan, Sofi Bygde, Annie Jonsson, Kristoffer Rosin, 
Vera Åhlvik, Marie Reuterwall, Evelina Kinell, Anneli Frankner, 
Freja Idh Lundgren, Denise Benjaro, Linda Wennberg och Nor Ali. 
  
 
3. Förordnandet gäller från och med den 1 april 2024. 
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Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd föreslås fatta beslut om 
förordnanden för ledamöter och tjänstepersoner i Norra 
innerstadens stadsdelsnämnd för vissa typer av beslut enligt ny lag 
om placering av barn i skyddat boende. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/366-1 Förordnanden enligt lag om placering av barn 
i skyddat boende 
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§ 6 
Revidering av sammanträdesdag i maj 2024 för Norra 
innerstadens stadsdelsnämnd  
NI 2024/312 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd beslutar att byta 
sammanträdesdag från torsdagen den 16 maj 2024 till onsdagen den 
15 maj 2024. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd beslutade den 16 november 
2023 om nämndens sammanträdesdatum för hela år 2024. Det 
beslutades bland annat att sammanträdet i maj skulle äga rum på 
torsdagen den 16 maj. Det har i efterhand framkommit att 
Stockholms stads årliga S:t Eriksmiddag kommer att äga rum den 
16 maj, på samma dag som nämndsammanträdet. Middagen 
anordnas för de som är föremål för hedersbelöning, det vill säga de 
som har arbetat 30 år i staden eller går/har gått i pension efter minst 
25 år. Berörda förvaltningschefer, nämndordföranden och första 
vice ordföranden bjuds också in till middagen. Norra innerstadens 
stadsdelsförvaltning är en av de förvaltningar och bolag i staden 
som har personer som är föremål för hedersbelöning i år. För att 
möjliggöra för de inbjudna att kunna delta både på S:t 
Eriksmiddagen och nämndsammanträdet i maj föreslår 
förvaltningen att Norra innerstadens stadsdelsnämnd byter 
sammanträdesdag från torsdagen den 16 maj 2024 till onsdagen den 
15 maj 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/312-1 Revidering av sammanträdesdag i maj 2024 
för Norra innerstadens stadsdelsnämnd 
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§ 7 
Ny verksamhetslokal för hemtjänst i fastigheten 
Väderkvarnen  
NI 2024/389 
 

Beslut  
1. Norra innerstadens stadsdelsnämnd hyr in en ny 

verksamhetslokal för hemtjänst i fastigheten Väderkvarnen, 
enligt förvaltningens förslag. 

2. Norra innerstadens stadsdelsnämnd uppdrar åt 
stadsdelsdirektören att teckna hyresavtal med Micasa 
Fastigheter. 

 

Sammanfattning av ärendet  
I samband med sammanläggningen av Östermalms och Norrmalms 
stadsdelsnämnder delades enheten Hemtjänst Norrmalm i två; Team 
City och Team Karlberg. Syftet var att minska antalet medarbetare 
per chef, skapa likställighet mellan hemtjänstenheterna och att 
skapa förutsättningar för närvarande ledarskap. Dessa enheter utgår 
för närvarande från en lokal på Norrtullsgatan 12 L. För att 
säkerställa god arbetsmiljö för chefer och medarbetare samt för att 
uppfylla sekretesskraven behöver enheterna separata lokaler. 
  
Förvaltningen har sökt en lokal som kan uppfylla verksamhetens 
behov. Förvaltningen har i arbetet beaktat Stockholms stads 
fastighets- och lokalpolicy, där en utgångspunkt är att kommunala 
verksamheter i första hand ska inrymmas i av staden ägda 
fastigheter. Stadens fastighetsbolag Micasa Fastigheter har 
presenterat en hyresoffert som innebär en hyrestid på tre år. 
Verksamhetslokalens hyra bedöms rymmas inom den ekonomiska 
ramen för äldreomsorgsavdelningen. Förvaltningen föreslår att 
stadsdelsnämnden fattar beslut om att hyra in en ny 
verksamhetslokal för hemtjänst i fastigheten Väderkvarnen. 
Förvaltningen föreslår även att stadsdelsnämnden uppdrar åt 
stadsdelsdirektören att teckna hyresavtal med Micasa Fastigheter. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/389-1 Ny verksamhetslokal för hemtjänst i 
fastigheten Väderkvarnen 
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§ 9 
Skrivelse om sophantering i Norra Djurgårdsstaden  
NI 2023/1248 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid nämndens sammanträde den 14 december 2023 inkom Daniele 
Fava m.fl. (C), Linnea Sandström Lange m.fl. (L) och Petra Gardos 
Ek m.fl. (M) med en skrivelse om sophantering i Norra 
Djurgårdsstaden. I skrivelsen lyfts att en förutsättning för att skapa 
en grön, levande och attraktiv stad är att hanteringen av sopor 
fungerar väl. Författarna till skrivelsen beskriver den problematik 
som funnits kring sophanteringen på Fågelhundsgatan i Norra 
Djurgårdsstaden de senaste åren, som de menar har påverkat den 
lokala stadsmiljön negativt. Fastigheternas sopnedkast i Norra 
Djurgårdsstaden är anslutna till ett sopsugssystem. Även 
skräpkorgar i parker och gator i området är anslutna till detta 
system. I dagsläget är det exploateringskontoret som ansvarar för 
huvudanläggningen under jord på allmän platsmark, inklusive park- 
och gatumark, samt delen av anläggningen fram till 
kvartersmarksgräns. Förvaltningen vidarebefordrar därför denna 
skrivelse till exploateringskontoret för kännedom. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1248-2 Svar på skrivelse om sophantering i Norra 
Djurgårdsstaden 

 NI 2023/1248-1 Bilaga 1. Skrivelse om sophantering i Norra 
Djurgårdsstaden 
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§ 10 
Skrivelse om öppna drogscener i Norra innerstaden  
NI 2023/1244 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Petra Gardos Ek m.fl. (M) har inkommit med en skrivelse med 
frågor om hur stadsdelsförvaltningen arbetar för att den öppna 
drogscenen i Klara ska upphöra, samt hur stadsdelsförvaltningen 
arbetar för fler ordningsvakter och trygghetskameror på de platser 
där det i dag sker öppen drogförsäljning. 
  
Förvaltningens brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete 
bedrivs i huvudsak inom ramen för förvaltningens 
samverkansöverenskommelse med Lokalpolisområde Norrmalm. I 
samverkansöverenskommelsen är arbetet med otrygga och 
brottsutsatta platser prioriterat, och arbetet mot att Klara ska 
upphöra vara en öppen drogscen har bedrivits systematiskt sedan 
2016. Arbetet visar på en positiv utveckling. Samverkan med 
stadens mobila ordningsvakter är väl utvecklat och systematiserat 
sedan funktionen infördes i Stockholms stad. Även samverkan med 
ordningsvakter från bland annat Kulturhuset Stadsteatern och 
Trafikförvaltningen utgör idag en viktig del i det trygghetsskapande 
och brottsförebyggande arbetet i Klara och på Sergels torg. 
Sedan 2019 bevakar polisen Sergels torg via fasta kameror. Ytorna 
är idag till största del övervakade och används i såväl preventivt 
som utredande syfte. Det finns i dagsläget inga framförda behov 
kring att utvidga kameraövervakningen till andra gatuavsnitt som 
ingår i det definierade området för den öppna drogscenen. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1244-2 Svar på skrivelse om öppna drogscener i 
Norra innerstaden 

 NI 2023/1244-1 Bilaga 1. Skrivelse om öppna drogscener i 
Norra innerstaden 
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§ 11 
Skrivelse om stadsdelens kostnader för kommunikation  
NI 2023/1245 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid nämndens sammanträde den 14 december 2023 inkom Anders 
Lindman och Ann-Kristin Carlberg (båda SD) med en skrivelse om 
stadsdelsförvaltningens kostnader för kommunikation. Skribenterna 
ställer tre frågor till förvaltningen gällande hur många 
heltidstjänster som arbetar med kommunikation, hur stora 
förvaltningens kostnader för kommunikation är och om 
förvaltningen har genomfört någon kostnads-nyttoanalys 
beträffande behovet av kommunikation. 
  
Enligt stadens kommunikationsstrategi ska all kommunikation vara 
ändamålsenlig och resultatinriktad. Förvaltningen gör ständigt en 
bedömning av vilka kostnader som är motiverade utifrån dess 
bedömda nytta. Förvaltningens kommunikation utgår från 
kommunens uppdrag enligt kommunallagen och ska främja 
demokrati och likvärdighet. Välfungerande kommunikation är 
grundläggande i ett demokratiskt samhälle. En stadsdelsförvaltning 
har skyldigheter att i sitt offentliga serviceuppdrag tillhandahålla 
information och vägledning och ge möjlighet till insyn och 
delaktighet. Invånare, verksamma och besökare inom 
stadsdelsområdet behöver ha tillgång till information om det stöd 
och den service som förvaltningens verksamheter erbjuder. 
Kommunikation är till stor del en stödfunktion till förvaltningens 
kärnverksamheter för att de ska kunna uppfylla sina mål och nå sina 
målgrupper. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1245-2 Svar på skrivelse om stadsdelens kostnader 
för kommunikation 

 NI 2023/1245-1 Bilaga 1. Skrivelse om stadsdelens 
kostnader för kommunikation 
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§ 12 
Remiss av Heltid som norm  
NI 2023/1179 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har fått en remiss av 
kommunstyrelsen för yttrande. I remissen presenteras flera förslag 
för att göra heltid till norm inom Stockholms stad. Det föreslås att 
alla som idag arbetar deltid ska erbjudas heltid så snart möjlighet 
finns och vid nyrekrytering ska heltidstjänster erbjudas de som idag 
arbetar deltid. Vidare föreslås att inga deltidsanställningar ska 
kunna göras från och med 1 juli 2024. Schemaläggningen ska ses 
över och anpassas så att den följer såväl regelverken kring 
dygnsvila som veckovila och i möjligaste mån endast består av 
heltidstjänster. I samband med verksamhetsberättelsen för 2024 ska 
verksamheterna göra en uppföljning av utfallet och vid behov i 
verksamhetsplanen för 2025 föreslå åtgärder för att öka 
måluppfyllelsen. 
  
Förvaltningens uppfattning är att heltid som norm bidrar med 
positiva effekter för medarbetare, brukare och verksamheter. 
Förvaltningen delar även stadsledningskontorets uppfattning om att 
det kommer att krävas nya arbetssätt och en annan syn på 
flexibilitet och breddning i synen på arbetsplatsen. Förvaltningen 
bedömer dock att det kommer att vara svårt att genomföra 
förändringen inom befintlig budget och att det därför också kommer 
att krävas utökade ekonomiska resurser för att lyckas. För att 
underlätta vid bemanning och säkerställa att kraven i arbetstidslagen 
(ATL) samt Lagen om anställningsskydd (LAS) uppfylls ser 
förvaltningen behov av ett stadsgemensamt schemaläggnings- och 
bemanningssystem. Det behöver även förtydligas hur staden ska 
hantera de medarbetare som inte kan eller vill arbeta heltid när det i 
övrigt enbart är heltidstjänster. 
 

Yrkanden 
Petra Gardos Ek m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och 
Daniele Fava (C) yrkar: 
  

1. Att delvis godkänna förslaget till beslut. 
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2. Att avstyrka förslaget om att alla tjänster som 
utannonseras ska som norm vara på heltid 

3. Att därutöver anföra följande: 
  
Stadens förmåga att attrahera och behålla kompetent och 
skicklig personal är avgörande för kvalitén i den välfärd och 
service som erbjuds stockholmarna. Vi instämmer i att goda 
anställningsvillkor är en viktig del i arbetet med att stärka 
staden som arbetsgivare och här kan heltid som norm spela en 
betydelsefull roll. En norm kring heltidsanställningar är i stor 
utsträckning positiv men det finns problem att ta hänsyn till i 
implementeringen av förslaget. Vi vill framförallt lyfta att det 
finns de som vill söka deltidstjänster och som med nuvarande 
förslag riskerar att inte söka utannonserade tjänster. 
  
Stadsledningskontoret konstaterar att förslagen kommer att 
innebära ekonomiska konsekvenser på kort sikt och att detta 
behöver hanteras inom ram – även kostnader som kan uppstå 
på längre sikt kommer att behöva hanteras inom ram. Givet 
att personalkostnader utgör en stor del av stadens kostnader är 
det av stor vikt att kostnadsutvecklingen och verksamheters 
dimensionering bevakas noggrant för att undvika svårigheter 
att hålla budget. 
  
Vi vill också framhålla att heltid som norm inte får innebära 
ett förbud mot deltid framgent, vilket initiativärendet antyder. 
En norm tillåter undantag och stadens personalpolitik måste 
tillåta viss flexibilitet, dels utifrån verksamheternas skiftande 
behov men också utifrån arbetstagares behov. Det är också 
viktigt att tjänster som i praktiken utgör deltid inte blir 
artificiella heltidstjänster till följd av politiska beslut. Vi ser 
en risk i att rekryteringar som hade kunnat bidra positivt till 
en verksamhets kvalitet uteblir om inga deltidsanställningar 
ska kunna göras efter 1 juli 2024. Normen om heltid ska vara 
just en norm och vi motsätter oss därför ska-krav om att inga 
deltidsanställningar ska kunna göras från och med nämnda 
datum. 
  
Redan i dag, för staden som helhet, har cirka 91 procent av 
medarbetarna tillsvidareanställning på heltid. Vi anser att 
förslaget om att alla tjänster som annonseras ska som norm 
vara heltid utgör politisk detaljstyrning. Det är vår mening att 
annonser för vakanser och lediga tjänster ska utformas 
verksamhetsnära och ge en rättvisande bild av tjänstens 
karaktär och omfattning. Det finns en risk i att missvisande 
annonser påverkar förtroendet för staden som arbetsgivare 
och att söktrycket till lediga tjänster minskar. Vi kan inte nog 
understryka vikten av att utvärdera konsekvenserna av detta 
beslut för stockholmarna, arbetstagarna, verksamheterna och 
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huruvida heltid som norm faktiskt leder till bättre kommunal 
service och nöjdare medarbetare. 
  

Ersättaryttranden 
Gaby Roseen (KD) ställer sig bakom yrkandet från Petra Gardos Ek 
m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och Daniele Fava (C). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot förslaget från Petra 
Gardos Ek m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och Daniele 
Fava (C) och finner att Norra innerstadens stadsdelsnämnd har 
beslutat i enlighet med förvaltningens förslag. 
  

Reservationer 
Petra Gardos Ek m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och 
Daniele Fava (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
yrkande. 
  

Särskilda uttalanden 
Petter Martinsson m.fl. (S), Tomas Dillén m.fl. (V) och Bo 
Magnusson m.fl. (MP) lämnar följande särskilda uttalande till 
protokollet: 
  

Vi delar förvaltningens förslag till beslut och vill därutöver 
anföra: 
  
Den svenska arbetsmarknaden är idag inte jämställd. Kvinnor 
tjänar generellt mindre och har sämre villkor än män. Under 
många år har löneskillnaderna i samhället minskat, men 2021 
bröts den trenden och lönegapet mellan män och kvinnor 
ökade istället. Den här utvecklingen kan vi inte acceptera. 
  
Deltidsarbete är vanligare på områden som redan har lägre 
löner. Det gör att det blir ännu svårare att klara sig på sin lön 
och det är också vanligare med deltidsarbete i 
kvinnodominerade arbeten. Den här orättvisan är dessutom 
livslång eftersom den lägre lönen också ger en sämre pension. 
Arbetet med heltid som norm är därför ett viktigt 
jämställdhetsarbete. Trots att Stockholms stad i många år 
arbetat med att minimera deltidsanställningarna behöver mer 
göras.  
  
Budskapet från Sveriges kommuner och regioner är tydligt – 
välfärden behöver rekrytera tusentals nya medarbetare de 
närmaste åren, dels för att säkra kompetensförsörjningen och 
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för att välfärdsbehovet ökar. Att säkra välfärdens 
kompetensförsörjning är kommuner och regioners viktigaste 
fråga att lösa. I en av SKR:s nio strategier för att möta 
kompetensutmaningen lyfts heltid som norm som en viktig 
åtgärd, samtidigt är det tydligt att arbetet med heltid som 
norm har gått alldeles för långsamt i staden. Det är därför 
glädjande att vi nu tar progressiva steg framåt och med 
starkare styrning ökar takten med att göra heltid som norm. 
Det rödgröna styret tar ansvar för att både säkra välfärdens 
kompetensförsörjning och vara en attraktiv arbetsgivare som 
lockar fler personer att vilja arbeta inom stadens fantastiska 
verksamheter. 
  
  

Anders Lindman m.fl. (SD) lämnar följande särskilda uttalande till 
protokollet: 

  
Den offentliga sektorn är Sveriges största arbetsgivare och 
därför är det enligt oss en självklarhet att denna ska gå i 
bräschen för goda villkor på arbetsmarknaden. Som Sveriges 
huvudstad har Stockholm en viktig roll i att föregå med gott 
exempel på en arbetsgivare som erbjuder bra villkor där 
heltid som norm är ett sådant. Förslaget är glädjande då heltid 
som norm är en del av Sverigedemokraternas 
kommunalpolitiska inriktning. 
  
Vi tror dock att ärendet skulle vara betjänt av ett 
förtydligande vad gäller de som vill jobba men av olika skäl 
inte kan jobba heltid. Vi ser att det finns en risk att personer 
som inte kan jobba heltid i praktiken stängs ute från att söka 
många kommunala jobb så som heltidsnormen beskrivs i 
ärendet. Dessa personer måste också ha en chans att 
välkomnas som medarbetare utan att heltidsambitionen 
kommer på skam. 

 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1179-2 Svar på remiss av Heltid som norm 
 NI 2023/1179-1.1 Bilaga 1. Initiativärende om Heltid som 

norm, personalstrategiska avdelningens tjänsteutlåtande 
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§ 13 
Remiss av Stockholms stads program för idrott, motion 
och friluftsliv 2024-2028  
NI 2024/74 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stockholm stads program för idrott, motion och friluftsliv 2024 – 
2028 har tagits fram. Ärendet har remitterats till 
stadsledningskontoret, samtliga facknämnder, samtliga 
stadsdelsnämnder, Stockholms stadshus AB, kommunstyrelsens råd 
för funktionshinderfrågor samt till RF-SISU Stockholm. 
  
Förvaltningen är positiv till att Stockholms stad tar fram ett samlat 
stadsövergripande program för idrott, motion och friluftsliv. Syftet 
med programmet är att ge vägledning i prioriteringar och strategier 
för att stimulera fler stockholmare till fysisk aktivitet. Förvaltningen 
anser att arbetet med folkhälsa och fysisk aktivitet genomsyrar 
stadsdelsnämndens samtliga verksamhetsområden och ser att 
förvaltningen i hög grad arbetar med de utpekade uppdrag som 
tillskrivs stadsdelsnämnderna. Förvaltningen håller med om valen 
av de prioriterade grupperna som redovisas i programmet, det vill 
säga barn och ungdomar i åldern 7-20 år, med fokus på inaktiva. 
Vidare prioriteras ungdomar 13-20 år, särskilt flickor och ungdomar 
med låg socioekonomisk status samt personer med 
funktionsnedsättning från 7 år. Samtidigt vill förvaltningen särskilt 
lyfta att Stockholm har en växande åldrande befolkning och att detta 
är en grupp som särskilt behöver beaktas. Enligt förvaltningen bör 
det också uppmärksammas att det kan finns skillnader i behov i 
olika stadsdelsområden och att insatserna behöver anpassas utifrån 
lokala förutsättningar. Förvaltningen vill understryka parkernas och 
grönområdenas betydelse för motion, lek och rekreation och att de 
är lika viktiga för folkhälsan som tillgången till idrottsanläggningar. 
Förvaltningen anser att Stockholms stad har ett stort ansvar att i 
stadsutvecklingsprocesser säkerställa behovet av såväl parkmark, 
naturmark och idrottsmark. 
 

Yrkanden 
Petra Gardos Ek m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och 
Daniele Fava (C) yrkar: 
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1. Att avslå förvaltningens remissvar  
2. Att därutöver anföra följande: 

  
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna anser att 
Stockholms stads program för idrott, motion och friluftsliv 
2024-2028 har för många brister i både framtagandet av 
programmetsamt i programmets innehåll. Remissvaret bör 
tydliggöra att programmet bör återremitteras till 
idrottsförvaltningen i syfte att återkomma med ett mer 
genomarbetat program i samverkan med idrottsrörelsen med 
tydliga tillvägagångssätt för att mäta och följa upp de utsatta 
målen. Ett bearbetat program ska sedan godkännas av 
idrottsnämnden och skickas till kommunstyrelsen för vidare 
hantering. De huvudsakliga förändringarna vi önskar se i sak 
redovisas nedan.  
  
Den rödgröna majoriteten har hanterat processen kring 
framtagandet av programmet på ett undermåligt sätt. Ingen 
förankring skedde med oppositionen innan programmet togs 
fram, men vi förväntas utan vidare godkänna programmet i 
nämnden. Det är naturligtvis oacceptabelt, inte minst för att 
det finns vissa centrala delar som vi helt saknar i föreliggande 
förslag till program. Jämfört med när det tidigare programmet 
togs fram så har även inhämtandet av synpunkter från 
relevanta aktörer, såväl interna som externa, varit bristfälligt. 
När det förra programmet togs fram så remitterades det ut 
brett inom staden via kommunstyrelsen, innan det lades fram 
för antagande i kommunfullmäktige. En sådan bred 
remissrunda är helt nödvändig inom ramen för ett centralt 
styrdokument där ett flertal av stadens nämnder och 
bolagsstyrelser förväntas vara medansvariga i olika delar. Vi 
har därför inget annat val än att kräva att programmet 
återremitteras till idrottsförvaltningen för att kompletteras i 
enlighet med nedan, samt att idrottsnämnden i nästa skede 
beslutar att lämna över programmet till kommunstyrelsen för 
stadsintern remittering och vidare hantering.  
  
Programmet ska givetvis hålla sig på en övergripande nivå 
som styrdokument, likväl finns det väldigt många exempel 
där begrepp som ”strategi”, ”insatser”, ”tillräcklig 
utsträckning”, ”samverkan” och ”skapa möjligheter” nämns 
utan ett enda ord om vad detta egentligen innebär. Det vore 
önskvärt med någon form av vidare konkretisering. Det läggs 
också fram vissa påstående som sanningar utan vare sig 
källhänvisning eller belagd statistik. Det borde åtgärdas.   Ett 
program som utgår och ger direktiv till idrotten och 
friluftslivet i Stockholm måste tas fram tillsammans med 
stockholmsidrotten och dess aktörer inom friluftslivet. Det är 
våra förbund och föreningar som kan sin verksamhet bäst och 

Sida 19 (40)



 
 

Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

vet vilka de största utmaningarna är. Under den grönblå 
majoriteten var det här en av våra viktigaste prioriteringar, att 
idrotten i Stockholm ska vara med och styra våra inriktningar 
och mål. Det här programmet har haft ett alldeles för 
bristfälligt samarbete och dialog med vår idrottsverksamhet i 
staden i stort, och så även i Norra innerstaden. Här önskar vi 
att förvaltningen ger uttryck för vikten av att samtala med den 
lokala idrottsrörelsen i Norra innerstaden i ett tidigt stadium 
så att kommande projekt som exploateringen av Frihamnen, 
Värtahamnen och Loudden sker så att idrottsrörelsens behov 
kan tillgodoses. Att negligera den dialogen riskerar att 
innebära en utveckling av idrottsytor som inte är 
ändamålsenliga eller uppfyller de behov som finns i staden, 
och därför behöver byggas om eller justeras till en högre 
budget.  
  
Vi anser generellt att programmet är för otydligt vad gäller 
prioriteringarna i de enskilda stadsdelarna, exempelvis 
behovet av en elvaspelsplan vid Bellevueparken eller hur 
spontanidrottsytorna ska utvecklas i samband med 
parklekarna. Det krävs en god dialog och ett samarbete 
mellan stadsdelsförvaltningarna, idrottsrörelsen och 
idrottsförvaltningen för att vi överhuvudtaget ska få 
ändamålsenlig rörelse och idrott i Norra innerstaden.  
  
Fokusområde 1 - En aktiv skola bör kompletteras med att alla 
idrottslokaler vid stadens grundskolor ska vara öppna och 
tillgängliga för idrottsföreningar att nyttja utanför skoltid. 
Idrottsnämnden, utbildningsnämnden och Skolfastigheter i 
Stockholm AB har ett gemensamt ansvar för detta, vilket 
behöver kompletteras med under ansvarsfördelningen. 
  
För att fler ska ha råd att träna och att ingen ska behöva välja 
bort idrotten på grund av extra avgifter när det inte är säsong, 
därför gäller nolltaxa på stadens anläggningar. När fler barn 
och unga får möjlighet att idrotta på flera av våra 
uteanläggningar även under vinterhalvåret så kan vi avlasta 
inomhushallarna och på så vis även nyttja våra anläggningar 
mer effektivt. 
  
Programmet saknar också en tydlig ansvarsfördelning, ansvar 
för uppföljning och tillämpningsanvisningar och tydliga 
indikatorer vilket gör att det inte går att följa upp. Med många 
ansvarstagare måste detta vara kristallklart för att veta men 
som ska göra vad, om insatser genomförts och vilken effekt 
de haft. Det tidigare programmet innehöll tydligare 
skrivningar om ansvar än detta men precis på samma sätt gick 
det inte att utvärdera/följa upp. På den workshop som hölls 
med nämnden för ca två år sedan inför arbetet med detta 
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program var det den främsta kritiken på det då liggande 
programmet. Ett program som ska främja rörelse måste vara 
tydligt mätbart. 
  
Vi är även positiva till att roteln justerade 
ursprungsprogrammet efter Moderaterna, Liberalerna och 
Centerpartiets särskilda uttalande i idrottsnämnden men vill 
likväl framföra att ändringen på den prioriterade målgruppen 
”socialekonomisk status” inte är tillräcklig och att vi vill se en 
tydlig ändring av målgruppen från 13-20 år till 7-20 år. Vi vet 
av erfarenhet att barn dras in i kriminella gäng tidigt i livet. 
Vi tror därför att 13 år är alldeles för sent att börja prioritera 
och att det är otillräckligt att, som i rotelns ändringar, endast 
erkänna i text att det kan ske att barn dras in i kriminalitet 
tidigt. Överallt annars talar man om vikten av tidiga insatser, 
det bör även gälla inom idrotten. Om vi ska göra insatser för 
att hålla våra barn borta från kriminalitet genom ett aktivt 
idrottsliv så måste vi börja tidigare, något som dessutom 
faktiskt fungerar för vårt föreningsliv då det ligger inom deras 
vanliga verksamhet. 
  
Flera insatser som beskrivs i programmet är kortsiktiga och 
har en motverkande effekt för föreningslivet att kunna 
utvecklas. Insatser och stöd måste utgå ifrån idrottens 
egenvärden,  Vi vet hur viktigt förenings- och ledarutbildning 
är för en hållbar och långsiktig verksamhet ändå föreslås 
insatser som endast kan genomföras av antingen endast 
mycket stora föreningar med anställd personal eller aktörer 
specialiserade på bidragsverksamhet. Detta är kortsiktigt då 
inga lokala organisationer, varken i skola eller i stadsdel, 
bildas och i värsta fall motverkas. I programmet använder 
man andel som nyckeltal istället för antal vid 
jämställdhetsmätningen på våra idrottsplatser. Detta tycker vi 
är fel då det viktiga måste vara att antalet tjejer ökar på våra 
idrottsanläggningar och i föreningslivet istället för andelen. 
Om det är andelen som man utgår från skulle det kunna vara 
positivt i jämställdhetssynpunkt om antalet killar minskade på 
en idrottsanläggning, för då ökar andelen tjejer (dock inte 
antalet). Stadens mål ska inte kunna vara att färre killar 
idrottar. Vårt mål måste vara att både antalet killar och 
framförallt antalet tjejer ska öka inom idrott och friluftsliv. 
Skrivningarna om jämställdhet är överlag alldeles för otydliga 
i programmet och behöver utvecklas mer för att ge 
effekt.  Stadens berörda nämnder ska ha ett välutvecklat 
samarbete med externa aktörer vid nyproduktion och 
ombyggnad, exempelvis genom att tillsammans med berörda 
nämnder pröva möjligheterna att fler idrottsanläggningar 
byggs och drivs av fristående aktörer samt att eventuellt 
överlåta anläggningar med större reinvesteringsbehov till 
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externa aktörer. Anläggningsbristen är en av idrottens största 
utmaningar, men vi konstaterar att förslaget till program helt 
saknar en beskrivning av anläggningsbehovet och samarbete 
med externa aktörer. Detta trots att staden har ett gällande 
program för detta – Strategi för idrottsanläggningar 2022-
2026. Idrottsprogrammet behöver kompletteras i detta 
avseende, under Fokusområde 3 - Anläggningar och ytor som 
främjar rörelse.  
  
Avslutningsvis anser vi att namnet på programmet bör ändras 
till ”Ett Stockholm där alla som vill kan röra på sig”. 
Nuvarande namnförslag leder tankarna in på att staden vill 
tvinga alla att röra på sig, det ska naturligtvis vara upp till var 
och en. Motsvarande justering behöver då göras även i 
brödtexten. 
  

Ersättaryttranden 
Gaby Roseen (KD) ställer sig bakom yrkandet från Petra Gardos Ek 
m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och Daniele Fava (C). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens förslag mot förslaget från Petra 
Gardos Ek m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och Daniele 
Fava (C) och finner att Norra innerstadens stadsdelsnämnd har 
beslutat i enlighet med förvaltningens förslag. 
  

Reservationer 
Petra Gardos Ek m.fl. (M), Linnea Sandström Lange (L) och 
Daniele Fava (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 
  

Särskilda uttalanden 
Anders Lindman m.fl. (SD) lämnar följande särskilda uttalande till 
protokollet: 
  

Stockholms stads program för idrott är ett stadsövergripande 
initiativ med målet att förbättra folkhälsan och minska 
hälsoskillnaderna genom ökad fysisk aktivitet. Från och med 
detta år inkluderas även motion och friluftsliv i programmet. 
Dessa aktiviteter utgör en betydande del av 
fritidsaktiviteterna för många invånare, och det är därför 
viktigt att hela staden får tillgång till de satsningar som görs. 
  
För att programmet ska få en bred effekt och nå grupper med 
låg fysisk aktivitetsnivå måste information om medborgarnas 
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rättigheter och skyldigheter tydligt kommuniceras ut av 
staden. 
  
Stockholm har otaliga möjligheter för idrott, motion och 
friluftsliv, men det finns en brist på specialidrottshallar och 
träningsytor för vissa sporter. Byggprocessen för nya 
anläggningar tar lång tid, så det är viktigt att effektivisera 
användningen av befintliga anläggningar och hitta tillfälliga 
lösningar där det är möjligt. Dessutom kan 
utomhusanläggningarnas funktionalitet förbättras genom 
uppgraderingar av utrustning och utformning för att passa fler 
målgrupper. 
  
Stadens verksamheter för skolor, öppna förskolor och 
parklekar spelar en viktig roll för att stimulera barn till rörelse 
och lek. Utformningen och storleken på utomhusmiljöerna är 
avgörande för att uppmuntra till aktivitet. Skolornas ansvar 
enligt skolplikten innebär en möjlighet att påverka barnens 
inställning till fysisk aktivitet genom både teori och praktiska 
aktiviteter, vilket är grundläggande för god mental hälsa och 
välmående. 
  
Även om Stockholm erbjuder många möjligheter till idrott 
finns det även områden där utbudet är begränsat. Till exempel 
är möjligheterna att utöva motorsport nästan obefintliga. 
Tidigare har ljudnivåer och avgasutsläpp varit hinder, men 
med den elektrifiering som sker inom sporten öppnas nya 
möjligheter. Motorsporten har historiskt sett lockat många 
unga och vuxna, och det är viktigt att staden tar hänsyn till 
detta och främjar utvecklingen inom området. 

 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/74-2 Svar på remiss av Stockholms stads program 
för idrott, motion och friluftsliv 2024-2028 

 NI 2024/74-1.1 Bilaga 1. Stockholms stads program för 
idrott, motion och friluftsliv 2024-2028 

 NI 2024/74-1.2 Bilaga 2. Stockholms stads program för 
idrott, motion och friluftsliv 2024-2028 med rotelns 
ändringar 
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§ 14 
Remiss av Motion om att använda Stockholms tunnlar  
NI 2023/1203 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har fått en remiss av 
kommunstyrelsen för yttrande senast den 29 mars 2024. Remissen 
består av en motion från Dennis Wedin och Torbjörn Erbe (båda 
M). Motionärerna framför att det borde vara självklart att använda 
befintlig väginfrastruktur under mark för att göra det lättare för 
biltrafik att ta sig ut ur innerstaden och motverka trafikstockningar i 
stadskvarteren. Söderledstunneln och Klaratunneln lyfts fram som 
två viktiga tunnlar för att leda ut biltrafik ur stadskärnan men där 
möjligheterna att använda dem begränsas. Motionärerna föreslår att 
uppdra åt trafiknämnden att redovisa en konsekvensanalys av hur 
stängningarna gällande nämnda tunnlar kommer att påverka 
trafiksituationen för biltrafiken i Stockholm. Därtill föreslås att 
trafiknämnden ska återkomma med en fördjupad utredning om hur 
trafiken i Söderledstunneln kan öppnas upp, och att de tunnlar som 
finns i innerstaden ska komma trafikanterna till bättre del. 
  
Förvaltningen tror att en konsekvensanalys av hur trafiksituationen 
påverkas av att tunnlarna inte kan nyttjas på samma sätt som 
tidigare kan vara användbar för att bättre kunna veta vilka effekter 
det får på trafiksituationen. Vilka eventuella åtgärder som skulle 
kunna vara lämpliga att vidta för att underlätta för trafikanter anser 
förvaltningen skulle kunna ingå som en del i arbetet med 
konsekvensanalysen. Eventuella åtgärder behöver även beakta 
stadens mål om en utsläppsfri innerstad till år 2030 och ett 
fossilbränslefritt Stockholm år 2040. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1203-2 Svar på remiss av Motion om att använda 
Stockholms tunnlar 

 NI 2023/1203-1.1 Bilaga 1. Motion om att använda 
Stockholms tunnlar 
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§ 15 
Remiss av Motion om att levandegöra Hötorget  
NI 2023/1214 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har fått en remiss av 
kommunstyrelsen för yttrande. Motionen från Dennis Wedin (M) 
handlar om att möjliggöra för permanenta uteserveringar kopplat till 
Hötorgshallen. Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget om att 
levandegöra Hötorget genom permanenta uteserveringar på torget. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2023/1214-2 Svar på remiss av motion om att 
levandegöra Hötorget 

 NI 2023/1214-1.1 Bilaga 1. Motion om att levandegöra 
Hötorget 
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§ 17 
Ekonomiska månadsrapporter år 2024  
NI 2024/5 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Totalt prognostiseras för året, efter resultatdispositioner, överskott 
om 32,5 mnkr. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/5-1 Månadsrapport per februari 2024 
 NI 2024/5-2 Bilaga 1. Verksamhetstal februari 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 18 
Anmälan av delegerade beslut år 2024  
NI 2024/6 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av delegationsbeslut för perioden från den 8 februari 2024 
till och med den 6 mars 2024, samt anmälan av förskolans 
delegationsbeslut enligt punkt 7.12 för perioden från den 1 juli 
2023 till och med den 19 februari 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/6-6 Delegationsbeslut för perioden 2024-02-08 - 
2024-03-06 

 NI 2024/6-4 Delegationsbeslut enligt 7.12 Fördelning av 
extra resurser i form av tilläggsbelopp för barn med behov av 
särskilt stöd för perioden 2023-07-01 - 2024-02-19 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 19 
Anmälan av inkomna och upprättade handlingar år 2024  
NI 2024/7 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av postlista för perioden från den 8 februari 2024 till och 
med den 6 mars 2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/7-5 Norra innerstadens postlista för perioden 2024-
02-08 - 2024-03-06 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 20 
Anmälan av protokoll från Norra innerstadens 
stadsdelsnämnds pensionärsråd år 2024  
NI 2024/8 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Inget protokoll föreligger då protokollet från pensionärsrådets 
sammanträde den 11 mars 2024 ännu inte är justerat. 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 21 
Anmälan av protokoll från Norra innerstadens och 
Kungsholmens stadsdelsnämnders råd för 
funktionshinderfrågor år 2024  
NI 2024/9 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Inget protokoll föreligger. Rådet för funktionshinderfrågors nästa 
sammanträde äger rum den 10 april 2024. 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 22 
Anmälan av protokoll från Norra innerstadens 
förvaltningsgrupp år 2024  
NI 2024/11 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av förvaltningsgruppens protokoll från mötet den 13 mars 
2024. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/11-12 Förvaltningsgruppens protokoll från mötet 
2024-03-13 

 NI 2024/11-10 Bilaga 1. Ny rutin vid kränkande 
särbehandling  

 NI 2024/11-11 Bilaga 2. Uppföljning av företagshälsovård  
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 23 
Övrigt  

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd beslutar att lämna in den 
anmälda skrivelsen till förvaltningen för beredning. 
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Följande skrivelser anmäls:  
  

 Skrivelse från Anders Lindman m.fl. (SD) om möjliggörare 
för kriminella nätverk i kommunens verksamheter. 

  
Följande muntliga frågor anmäls:  
  

 Daniele Fava (C) ställer en muntlig fråga till 
förvaltningen om hur arbetet fortskrider avseende 
återplantering av träd på Karlaplan. Förvaltningen svarar att 
trafikkontoret kommer ta fram en kulturhistorisk utredning 
för Karlaplan under 2024, bland annat för att få en bättre 
bild av hur platsen sett ut historiskt och vilka nya typer av 
träd som kan vara lämpliga att återplantera. Därefter 
kommer ett program tas fram för Karlaplan. Inga nya träd 
kommer därför att planteras under innevarande år. 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 25 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/284 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/284-2 Yttrande gällande anmälan om behov av 
särskilt förordnad vårdnadshavare enligt 6 kap. 9 § 
föräldrabalken 

 NI 2024/284-1 Bilaga 1. Yttrande till tingsrätten 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 26 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/195 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/195-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § föräldrabalken 

 NI 2024/195-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 27 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/196 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/196-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § föräldrabalken 

 NI 2024/196-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 28 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/197 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/197-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § föräldrabalken 

 NI 2024/197-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 29 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/260 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/260-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § föräldrabalken 

 NI 2024/260-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 30 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/267 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/267-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § föräldrabalken 

 NI 2024/267-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 31 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/268 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/268-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § föräldrabalken 

 NI 2024/268-2 Bilaga 1. Utredning 
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Norra innerstadens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 32 
Borttagen på grund av sekretess  
NI 2024/278 
 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/278-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 
kap. 7 § föräldrabalken 

 NI 2024/278-2 Bilaga 1. Utredning 
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